

LITERARY MAP OF YOUR  
REGION 🤗 АКАВОВА  
ДИНАРА МУРАДОВА

# LITERARY PLACES



1. Museum-Reserve Iermontov's "Tarkhany".
2. Manor of Pushkin in Mikhailovskoye.
3. Peredelkino, the writers house.

# MUSEUM-RESERVE LERMONTOV'S "TARKHANY" 🥰

- Tarkhany , perhaps, the most famous place in Lermontov Russia . Here , in a small manor of the XIX century , located Lermontov Museum, opened in 1939 . This estate passed his childhood and youth of the poet , here he met his first love , suffered the death of mother and separation from his father , he began to learn the science and art.



# МУЗЕЙ-ЗАПОВЕДНИК ЛЕРМОНТОВА «ТАРХАНЫ»

- Тарханы, пожалуй, самое известное лермонтовское место в России. Здесь, в небольшой усадьбе XIX века, расположен музей Лермонтова, открытый в 1939 году. В этом имении прошли детские и юношеские годы поэта, тут он встретил свою первую любовь, перенес смерть матери и разлуку с отцом, начал познавать науку и искусство



# MANOR OF PUSHKIN IN MIKHAILOVSKOYE 🤗

- Mikhailovsky - a real spiritual home of the main Russian poet. . In Michael's been written a few chapters of "Eugene Onegin " tragedy "Boris Godunov" and dozens of poems . The estate is now the Pushkin Museum with an exhibition recreates the interior of the poet's time. And it is here necessary to search a house babysitting Pushkin Arina.



# УСАДЬБА ПУШКИНА В МИХАЙЛОВСКОМ.

- Михайловское — настоящая духовная родина главного русского поэта. В Михайловском было написано несколько глав «Евгения Онегина», трагедия «Борис Годунов» и десятки разных стихотворений. В усадьбе Пушкиных сегодня располагается музей с экспозицией, воссоздающей интерьеры времен поэта. И именно тут следует искать домик няни Пушкина Арины Родионовны.



# PEREDELKINO, THE WRITERS HOUSE 🤪

- Peredelkino near Moscow - it is , of course , first and foremost Writers town famous literary garden , where in the last century, lived all the main actors of Russian-speaking literature of XX century . List and the truth can be very long - from Isaac Babel to Andrei Voznesensky .



# ПЕРЕДЕЛКИНО, ДОМ ПИСАТЕЛЕЙ.

- Подмосковное Переделкино — это, конечно, прежде всего Писательский городок, знаменитые литературные дачи, где в прошлом веке жили все главные действующие лица русскоязычной литературы XX века. Список и правда получается очень длинный — от Исаака Бабеля до Андрея Вознесенского.







**СПАСИБО ЗА ВНИМАНИЕ**

**СПАСИБО ЗА ВНИМАНИЕ**